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Welke kosten gaan gepaard met de vergoeding aan de Van den Tweelgroep en 
komen voor rekening van de gemeente?

De Van den Tweel groep vraagt € 67.000 aan de gemeente en laat het daarmee aan 
de gemeente omdat t.z.t. wel of niet door te leggen aan andere initiatiefnemers.

Hoe realistisch is het dat deze kosten in rekening kunnen worden gebracht bij 
andere partijen?

Ten behoeve van de beantwoording van deze vraag van de Van den Tweel groep 
wordt nog een apart voorstel voorbereid. In dat voorstel zal dit punt aan de orde 
komen, met alle overwegingen die er bij horen, dus ook de vraag of wij het over willen 
nemen en daar een grex of investeringsbudget voor beschikbaar stellen. 

Er is overleg geweest met de buurt. Welke signalen heeft u daarvan ontvangen? 
Wat kunt u zeggen over het draagvlak voor de verplaatsing van de AH?

Wij hebben uit de buurt de laatste tijd geen reacties meer ontvangen, wel in de 
periode rond de sloop van de bebouwing en toen hebben wij bij ontwikkelaar 
aangedrongen op goed overleg met de buurt.
In de discussie met de commissie ruimtelijke kwaliteit bleek vanuit de architect dat 
sprake is (geweest) van overleg en rekening houden met wensen van de direct 
aanwonenden in het ontwerp. 
Het verslag van het vooroverleg / participatie van de ontwikkelaar met de buurt 
moeten wij nog ontvangen, gezien de stand van de planvorming, gaan wij er vanuit 
dat het overleg ook nog niet afgerond is, proces van voorbereiding bestemmingsplan 
en bouwplan loopt nog. 


